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Mieszkańcy osiedla o nowych
Ścieżkach rowerowych

grażyna Brzychczy

Mnie zawsze brakowało 
ścieżek rowerowych, uwa-
żam że rozbudowa to dobry 
pomysł, zwłaszcza, że coraz 
więcej ludzi jeździ na rowe-
rze. Ja będę z nowych ście-
żek korzystać na pewno, bo 
jak widać o wiele łatwiej mi 
poruszać się wszędzie rowe-
rem niż tramwajem. 

Teresa Bolecka 

Czy rozbudowa ścieżek 
rowerowych to dobra in-
westycja, zależy pewnie 
od punktu widzenia. Za-
uważyłam, że rzeczywiście 
ostatnio coraz więcej osób 
jeździ na rowerach, więc to 
chyba dobrze. Widziałam, że 
są nowe ścieżki, chociaż ja 
osobiście nie korzystam.

Barbara grochal

Ja uważam, że nowe 
ścieżko rowerowe są bardzo 
potrzebne, zwłaszcza senio-
rom. Seniorzy teraz coraz 
więcej się ruszają, często 
wybierają rower,  a na ścież-
kach jest o wiele bezpiecz-
niej. Dlatego powinno ich 
być jeszcze więcej. 

halina kuraś

Ostatnio jest moda na 
rowery. Ja jestem bardzo 
na tak dla nowych ścieżek. 
Rowerzyści powinni jeź-
dzić ostrożniej, więc nowe 
ścieżki to ułatwią.  Mnie też 
zdarza się od czasu do czasu 
jeździć. Zwłaszcza, kiedy jest 
taka ładna jesienna pogoda. 

anastazja lewandowska

Ja niestety na rowerze 
jeżdżę raczej rekreacyjnie 
w sezonie letnim, nie tak 
jak mój chłopak, który jeździ 
niemal cały rok. Wiem, że on 
jest zadowolony z udogod-
nień dla rowerzystów. Może 
teraz kiedy tych ścieżek jest 
więcej, są w lepszym sta-
nie i ja się zmobilizuję, żeby 
przestawić się na taki spo-
sób komunikacji. 


